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Az idei május elseje átlagos volt, nem volt több hívásunk, mint más napokon - jelentette ki
portálunknak dr. Ambrus József, a Hargita Megyei Mentőszolgálat orvos-igazgatója. Habár
május első napján az évszakhoz képest gyakorlatilag nyári meleg volt Székelyudvarhelyen és
környékén, az ilyenkor szokásos rosszullétek, ájulások, illetve a kirándulások, majálisozások
alatt bekövetkező étel- és alkolholmérgezések sem fordultak elő sűrűbben, mint más napokon.
A  tömegrendezvényeken  - habár mindenütt volt mentőautó -
szintén nem kellett beavatkozniuk a mentősöknek. 
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